
   Program 13. zasedání zastupitelstva MČ Opava – Suché Lazce 
konaného dne 25. 6. 2024 v 18:15 hod.

1/13 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
2/13 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
3/13 Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky ze zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce
4/13 Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 

14. 5. 2024
5/13     Zpráva starosty o činnosti obce
6/13 Kupní smlouva – Fran Směja
7/13 Sucholazecké posvícení
8/13 Různé

Závěr

Přítomni dle prezenční listiny: 8
 
1 / 13 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce

- Starosta  obce  zahájil  zasedání  zastupitelstva  MČ  Suché  Lazce  ve  smyslu  §  92 
odstavce 1 zákona číslo 128/2000 Sbírky, o obcích a v souladu s článkem 9 odstavce 
1  Jednacího  řádu  Zastupitelstva  statutárního  města  Opavy  zahájil  13.  zasedání 
Zastupitelstva  městské  části  Opava  –  Suché  Lazce.  V souladu  s  §  93  odstavce  
1 zákona o obcích informoval o místě, době a navrženém programu připravovaného 
zasedání zastupitelstva, a to vyvěšením na úřední desce městské části Opava – Suché 
Lazce, tj. v zákonné lhůtě před zasedáním zastupitelstva, která činí 7 dnů.

- Taktéž  konstatoval,  že  na  dnešním zasedání  nejsou přítomni  –  pí  Darina  Vašková 
(řádně omluvena),  Josef Doboš (řádně omluven) a Tomáš Balhar (řádně omluven). 
Konstatoval,  že  se  jedná  o  řádné  zasedání  zastupitelstva,  které  bylo  svoláno  
a  vyhlášeno  dle  Jednacího  řádu  Zastupitelstva  statutárního  města  Opavy.  Zápis 
z minulého jednání zastupitelstva byl podepsán určenými ověřovateli a proti tomuto 
nebyly vzneseny žádné připomínky. Proto se zápis pokládá za schválený. 

- Dále starosta informoval, že zastupitelstvo bude nahráváno jako audio záznam, který 
bude umístěn na webových stránkách městské části Opava – Suché Lazce.

- Pokud  subjekt  údajů,  tj.  fyzická  osoba,  k níž  se  osobní  údaje  vztahují,  žádá  o 
vypuštění  osobních  a  citlivých údajů dle  zákona o ochraně  osobních  údajů,  nechť 
uplatní své právo dle poučení starosty obce před zahájením zastupitelstva. 

- Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2 / 13 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce. 
- Zastupitelé souhlasí: 8, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

3 /13 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu ze zasedání zastupitelstva 
MČ Suché Lazce

- Zápisem byla pověřena pí Zuzana Kubicová
- Ověřovateli byli zvoleni Ing. Petr Žůrek a David Vavrečka



- Zastupitelé souhlasí: 8, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

4 / 13 Kontrola usnesení ze dne 14. 5. 2024
- Starosta obce informoval zastupitele o plnění usnesení ze dne 14. 05. 2024. Usnesení 

je průběžně plněno.
- Zastupitelé berou na vědomí Pro 8, proti 0, zdržel se 0

5 / 13 Zpráva starosty o chodu obce.
- Starosta obce sdělil, že byl informován paní z Pusté Polomi, že je větší úhyn ryb na 

vodní nádrži Sedlinka. Následně na to se starosta telefonicky spojil s paní Lokajovou 
s Lesy  ČR  s.  p.,  která  má  správu  toku  v naší  oblasti  na  starosti.  Ta  mu  předala 
telefonní kontakt na Český rybářský svaz místní organizace Opava, který má vodní 
nádrž Sedlinka v pronájmu a starají se o ni. 

- Z Českého rybářského svazu - místní organizace Opava bylo starostovi sděleno, že 
pokud  je  větší  úhyn  na  vodním  toku,  je  vždy  hlášeno  na  Polici  ČR.  Dále  byl 
informován,  že  pokud  jsou  takto  vydatné  deště,  dochází  k vyplavování  žump, 
splavování pesticidů z polí a vše se vlévá do vodní nádrže Sedlinka a následně na to 
dojde k většímu úhynu ryb. Český rybářský svaz místní organizace Opava postupně 
tyto ryby odklízí.

- Starosta dále sdělil, že naše městská část je již odkanalizovaná, ale okolí ne. Například 
chatky na Přerovci a Podvihov. Splašky a pesticidy z polí natečou do vodních toků  
a dochází k  úhynu ryb.

- Ing. Petr Žůrek sdělil, že probíhá oprava hasičské zbrojnice. Proběhla betonáž podlahy 
a nyní dochází k výmalbě. Vše proběhlo svépomocí, v rámci brigád a platil se pouze 
materiál.  Do  14  dnů  bude  hasičská  zbrojnice  připravena  k nastěhování.  Dále  pak 
poděkoval obci za podporu.

- Starosta poděkoval všem brigádníkům, kteří se na opravě hasičské zbrojnice podíleli. 
- Zastupitelé berou na vědomí Pro 8, proti 0, zdržel se 0

6 / 13 Kupní smlouva – Fran Směja
- Starosta  informoval  zastupitele  mailem,  že  došlo  ke  změně  u  kupní  smlouvy  

k pozůstalosti po panu Franu Smějovi. Ve smlouvě nemůže být uvedeno „pozůstalost“ 
a  kupní  smlouva  byla  změněna  v tomto  bodě  na  „dílo“  po  Franu  Smějovi.  Celá 
smlouva byla zaslána zastupitelům k nahlédnuté mailem. Ve smlouvě jsou vyobrazeny 
obrazy, knihy a nábytek, které jsme nakoupili.

- Starosta dále informoval, že knihy i obrazy jsou roztříděny a nábytek uložen na půdě 
obecního úřadu.

- Dále starosta poděkoval hasičům, kteří pomáhali se stěhováním sbírky.
- Starosta  vyzval  zastupitele  ke  schválení  Kupní  smlouvy  –  o  dílo  Frana  Směji  za 

45 000 Kč.
- Zastupitelé souhlasí: Pro 8, proti 0, zdržel se 0

7/13 Sucholazecké posvícení
- Starosta  informoval  zastupitele,  že  jako  každý  rok  se  musí  schválit  částka  na 

sucholazecké posvícení, které bude letos probíhat ve dne 30.8 – 1. 9. 2024.
- Starosta sdělil, že se jedná o částku 200 000 Kč. V této částce je zahrnuta dotace na 

kolotoče ve výši 70 000 Kč, pronájem a ozvučení podia cca 85 000 Kč, DJ, program 
pro děti a kapely.

- Starosta dále informoval, že by chtěl program posvícení ozvláštnit o přehlídku hasičů, 
Městské policie a Policie ČR



- P. David Varečka se dotázal, zda bude na posvícení kolotoč autodrom.
- Starosta sdělil, že nebude.
-     Ing. Petr Žůrek se dotázal na kapely, které budou vystupovat na posvícení.
- Starosta sdělil, že opět bude Fajer, Dora a začínající mladá kapela z Opavy.
- Ing. Petr Žůrek se dotázal, zda by nešlo oslovit i zdejší pěvecký sbor, který by mohl na 

posvícení zazpívat.
- Starosta sdělil, že pěvecký sbor osloví.
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení částky 200 000 Kč na sucholazecké posvícení.
- Zastupitelé souhlasí: Pro 8, proti 0, zdržel se 0
-

8/12 Různé
-  Mgr. Martina Škrobánková sdělila, že v sobotu ve večerních hodinách 19:00 do 21:45 

došlo  k výraznému  hluku  v prostorách  zemědělského  družstva.  Zřejmě  docházelo 
k čištění zemědělského stroje. 

- Starosta  sdělil,  že  vyhláška  nařizuje  zdržet  se  o nedělích  a státem uznaných dnech 
pracovního  klidu  v době  od 6 do 13 hodin  a od 19 do 22 hodin  veškerých  prací 
spojených  s užíváním  zařízení  a přístrojů  způsobujících  hluk,  například  sekaček 
na trávu,  okružních  pil,  motorových  pil,  křovinořezů  a podobně. Tato  vyhláška  se 
nevztahuje  na  sobotu.  Dále  předpokládá,  že  tento  zvuk  byl  ojedinělý,  zřejmě  se 
připravují na žně. Pokud se to bude opakovat, měli by občané zavolat starostovi a na 
Městskou polici Opava.

- P. Oldřich Vašek se dotázal, jak dlouho budou pokračovat práce na optickém vlákně, 
které dělá firma LazNet s.r.o.

- Starosta sdělil, že k tomuto nemá podrobnější informace.
- P. Oldřich Vašek se dále dotázal, zda jsou nové informace k jižnímu obchvatu silnice 

1/11 Opava – Komárov – Nové Sedlice.
- Starosta sdělil, že ŘSD má v plánu začít se stavbou v roce 2027, územní rozhodnutí již 

mají a můžou připravovat stavební řízení.
- Mgr.  Martina  Škrobánková  sdělila,  že  při  větších  přívalových  deštích  jim  přes 

pozemek teče větší množství vody, která se dostává až do garáže; zda se dá udělat 
nějaké protiopatření.

- Starosta sdělil, že situace se bude řešit instalováním ekodrénu mezi panely u bytových 
domů a ulici Sedlická tak, aby se odvedla voda z celé ulice.

- Zastupitelé souhlasí: Pro 8, proti 0, zdržel se 1

-
← Závěr
←
←
← David Vavrečka Ing. Petr Žůrek
←



U S N E S E N Í
13. zasedání Zastupitelstva městské části Suché Lazce

konaného dne 25. 06. 2024 v 18:15 hodin
v místo konání, Přerovecká 129/68, Suché Lazce

1/13 ZMČ 24 Zahájení zasedání zastupitelstva 

2/13 ZMČ 24 Schválení programu zasedání zastupitelstva městské části
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Program zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
Výsledek hlasování: 
Pro:8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

3/13 ZMČ 24 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu
Zastupitelstvo městské části
1. volí
Zapisovatelku zápisu pí Zuzanu Kubicovou ze zasedání
zastupitelstva městské části konaného dne 14. 05. 2024
a ověřovatelé
a) Davida Vavrečku
b) Ing. Petra Žůrka 
Výsledek hlasování: 
Pro: 8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

4/13 ZMČ 24 Kontrola usnesení ze dne 14. 5. 2024
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
Kontrolu usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 14. 5. 2024
Výsledek hlasování: 
Pro: 8 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

5/13 ZMČ 24 Zpráva starosty o chodu obce
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
- Informace o úhynu ryb na vodní nádrži Sedlinka
- Informace o vyjádření rybářského svazu k úhynu
- Informace o opravě hasičské zbrojnice
- Informace o předláždění chodníku 
- Poděkování brigádníkům
Výsledek hlasování: 
Pro: 8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

6/13 ZMČ 24 Kupní smlouva –Fran Směja
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje



Kupní smlouvu- o dílo Frani Směji za 45 000Kč
Výsledek hlasování: 
Pro:8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO

7/12 ZMČ 24 Sucholazecké posvícení
Zastupitelstvo městské části
schvaluje
čásku 200 000 Kč na sucholazecké posvícení

     
Výsledek hlasování: 
Pro:8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

8/12 ZMČ 24 Různé
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
- Informace o nadměrném hluku
- Informace o odstavení nepojízdných vraků u obecního hřiště
- Informace o optickém vlákně
- Informace o jižním obchvatu Opava – Komárov – Nové Sedlice

 - Informace o ekodrénech na ulic Sedlická
Výsledek hlasování: 
Pro: 8 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

Závěr

Mgr. Petr Orieščík Ing. Václav Skuplík 
Starosta MČ Suché Lazce místostarosta MČ Suché Lazce
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